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Aan 
GroenLinks Diemen en D66 Diemen 
T.a.v. mevrouw van ’t Riet en meneer Poelwijk 
  
        
 

 
 
 

Onderwerp Datum 
beantwoording schriftelijke vragen GL en D66 over ondernemers 
(House of Bird) en coronaregelingen. 

26 januari 2021 

 
 
Geachte mevrouw Van ’t Riet en meneer Poelwijk, 
 
Naar aanleiding van berichtgeving in het DiemerNieuws (d.d. 9 december 2020) en het bericht 
van 10 december 2020 op de pagina van burgemeester Boog op Facebook heeft u namens 
uw fracties vragen gesteld aan het college. Vraag 1 tot en met 4 gaan over de berichtgeving 
in het DiemerNieuws, vraag 5 tot en met 8 gaan over het bericht op de facebookpagina van 
burgemeester Boog. Hieronder treft u de beantwoording van deze vragen aan.  
 

1. Is het college op de hoogte van de financiële problemen van House of Bird? 
 
Antwoord: 
Het college is op de hoogte van de problemen van House of Bird. De hele horeca sector 
zit in moeilijkheden, dit geldt zeker voor House of Bird die als startende ondernemers 
moeilijker aan rijkssteun kunnen komen.  
 

2. Is er contact geweest tussen de gemeente en House of Bird? 
 
Antwoord: 
Ja, wethouder Klaasse heeft contact gehad. En ook vanuit verschillende afdelingen is 
er ambtelijk contact gezocht met House of Bird. 
 

3. Ziet het college mogelijkheden om House of Bird financieel te ondersteunen? Mocht 
het college deze mogelijkheid niet zien, kan het college dan uitleggen waarom dit niet 
mogelijk is? 
 
Antwoord:  
Het Rijk is verantwoordelijk voor het verstrekken van financiële middelen ter 
ondersteuning van ondernemers in deze Coronacrisis. Steunpakketten worden, mede 
onder druk van verschillende lobbytrajecten (zie ook vraag 6), uitgebreid zodat 
startende ondernemers hier ook gebruik van kunnen maken. Het ligt niet voor de hand 
om vanuit de gemeente Diemen een lokale regeling op te tuigen voor House of Bird en 
alle Diemense startende ondernemers die in een soortgelijke positie zitten. Het College 
volgt de ontwikkelingen in de uitbreiding van landelijke steunpakketten op de voet en 
zullen Diemense startende ondernemers hierover actief informeren bijvoorbeeld d.m.v. 
de EZ-nieuwsbrief. Daarnaast wordt House of Bird aangemoedigd om zich aan te 
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melden voor de ‘’corona-adviesgesprekken’’ en meegenomen in de Steun de Horeca 
acties. 
 

4. Is er contact geweest met Staatsbosbeheer als grondeigenaar om te kijken of hier 
mogelijkheden zijn?  
 
Antwoord: 
Er is contact geweest met Staatsbosbeheer. Staatbosbeheer geeft aan open te staan 
om met pachters in overleg te treden en zo nodig tot betalingsregelingen te komen. 
 

5. Kunt u uitleggen waar deze lobby uit bestaat? 
 
Antwoord: 
Deze lobby bestaat uit het uiten van de zorgen over de zwaar getroffen horecasector 
en overleg met het kabinet om te komen tot extra landelijke steun voor ondernemers, 
met name de horeca, met een speciale regeling voor startende ondernemers. 

 
6. Is het mogelijk om geïnitieerd door Diemen een brief te sturen namens de regio naar 

de VNG voor een gezamenlijke lobby en/of het Rijk met de in het bericht van 
burgemeester Boog omschreven problemen en te vragen om een oplossing? 

 
Antwoord: 
Inmiddels wordt er al op diverse niveaus gelobbyd voor extra steun, ook door de VNG 
en vanuit het Veiligheidsberaad met vertegenwoordigers van alle veiligheidsregio’s. 
Het kabinet heeft uitbreidingen van het financiële steunpakketten aangekondigd. Op 
21 januari 2021 presenteerde het kabinet een nieuw pakket steunmaatregelen 
waarop ook recent gestarte ondernemers een beroep op kunnen doen. Momenteel 
wachten wij de verdere uitwerking van dit aanvullende financiële steunpakket af. 
Mocht naar onze mening de uitbreiding van het financiële steunpakket niet voldoende 
blijken dan zal worden bekeken welke extra stappen nodig zijn om tot verdere 
verbeteringen te komen. Dit zal een gezamenlijke lobby zijn, een brief vanuit Diemen 
is hiervoor niet meer nodig.  

 
7. Is het college bereid zo’n brief te initiëren?  

 
Antwoord: 
We zijn altijd bereid dergelijke brieven te initiëren, maar er is al sprake van een 
gezamenlijke lobby. 

 
8. Is het college bereid om hierbij niet alleen de horeca te benoemen, maar alle 

ondernemers die tussen wal en schip vallen en daardoor geen aanspraak maken op 
(een van) de corona-regelingen? 

 
Antwoord: 
Startende ondernemers zijn een voorbeeld van deze ondernemers die tussen wal en 
schip dreigen te vallen. Zoals ook in het Facebookbericht van de burgemeester is te 
lezen vinden wij dat al deze ondernemers extra aandacht moeten krijgen. 

 
  

Hoogachtend,  
Burgemeester en wethouders van Diemen,  
de secretaris a.i.,     de burgemeester,  

 
        
 

C.J. Schelling     E. Boog 


